
 

Bestyrelsesmøde – mandag d. 6. marts kl. 17 

Referat 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2021 
Til stede: Jan Hvidberg, Kent Kølvig og Thomas Kruse 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af seneste referat  

Referatet af mødet den 31. januar blev godkendt uden bemærkninger 

 

3. Orientering om arbejdet i Breddeudvalget v. TK 

Breddeudvalget er et nyt udvalg, som erstatter det tidligere aktivitetsudvalg. Udvalget 

kommer til at stå for nogle af de samme ting, herunder sankthansturnering og 

julefrokost, men også nye tiltag har fundet vej. 

 

MO og TK holdt opstartsmøde i BU den 4. marts, hvor medlemmerne havde mulighed 

for at komme med indspark og synspunkter til kommende aktiviteter. 

 

På baggrund af input og drøftelser har udvalget besluttet, at vi i år vil gennemføre to 

frivillighedsdage i samarbejde med IGC og afvikle en række breddeturneringer søndag 

eftermiddag på enten mesterskabsbanen eller intermediatebanen. 

 

I princippet henvender BU sig til alle golfspillere i Ishøj, som ikke tilhører eliten eller 

begyndersegmentet, men i praksis vil BU nok fokusere på de spillere, der har spillet 2-3 

år. 

 

4. Baneudviklingsplan – KK 

Der er ikke sket det store i forhold til arbejdet med baneudviklingsplanen henover 

efterår/vinter. KK tager kontakt til Mikael for at høre om de nærmere planer med 

arbejdet på banen. JH tager kontakt til baneejer for at høre ham om hans planer med 

arbejdet på banen. 

 



5. Orientering fra Udvalg: 

Eliteudvalg: JH fortalte, at man i 2021 havde brugt en del penge på elitetræning, 

samtidig med, at man har kunnet konstateret en vigene tilslutning til træningen. 

 

Til den kommende sæson har man derfor indført to træningskoncepter – begge med 

egenbetaling: 

 

Elitetræning model 1: Egenbetaling på 300 kroner – træning hver anden onsdag 

Elitetræning model 2: Egenbetaling på 800 kroner – træning hver onsdag 

Eliteudvalget holder snarest møde med Jeppe og Mikkel om fremtidig træning. 

 

Juniorudvalg: JH fortalte, at der efterhånden skal til at ske noget, hvis man fortsat skal 

satse på at have en stor juniorafdeling. Juniorerne fylder en del på budgettet, men det 

er svært at skaffe nye medlemmer. 

 

Man tænker på at afholde en separat ”Golfens dag” for juniorer for at se, om man kan 

tiltrække nye spillere ved et dedikeret arrangement. 

 

6. Tilskud til klubber-i-klubben 

Mjølnerknæjterne har søgt om tilskud på 12.000 til den kommende sæson. Bestyrelsen 

føler sig ikke helt oplyst om formålet med at skulle hæve tilskuddet, hvorfor punktet 

tages op igen på næste bestyrelsesmøde efter kontakt til Mjølnerknæjterne. 

 

7. Brug af players-first konklusioner 

Bestyrelsen besluttede fremover at bruge konklusionerne i Players-first undersøgelsen 

aktivt i både bestyrelse og udvalg for at fokusere arbejdet. 

 

8. Gennemgang af regnskab og oprettelse af budget 

Til brug for generalforsamlingen gennemgang bestyrelsen regnskabet for sæsonen 2021 

og udarbejdede budget for 2022. 

Begge dele er udsendt sammen med indkaldelse til generalforsamlingen, der afholdes 

den 22. marts. 

 

I den sammenhæng drøftede bestyrelsen muligheden for at oprette en støtteforening, i 

henhold til ligningslovens §8, mhp på at op momsrefusion. Denne mulighed er blevet 

aktuel efter den nye samarbejdsmodel med IGC. 

 

Punktet drøftes på næste bestyrelsesmøde. 



9. Gennemgang af GLFR – business modul 

KK gennemgik de features, der indgår i businessmodulet. Der er mange features, som 

kan medvirke til, at brugeren får en endnu bedre oplevelse. Disse vil dog skulle udvikles 

og vedligeholdes sammen med IGC. KK og JH tager kontakt. 

 

10. Kommunikation med IGC 

JH vil fremover holde hyppige møder med IGC om kommunikation og samarbejde.  


